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Geachte [...],

Naar aanleiding van jullie brief als reactie op de mail van 14 februari aan het voormalig ODB-team, 
hierbij onze reactie op jullie bevindingen en verzoek. 

Wat het ODB-team betreft: net als in de vorige fase, zien wij ook bij de Rembrandtbrug graag 
voorstellen van de omgeving om de leefbaarheid zoveel mogelijk te behouden. Ook nu staat de vraag 

centraal: “Als deze Rembrandtbrug er komt dan kunnen we … doen om positief effect op de 
leefomgeving te creëren”. Er zijn dus wel Over-de-brugsessies, alleen kiezen we voor een iets andere 
aanpak. De reden daarvoor is dat de vorige aanpak niet door het hele ODB-team als prettig werd 
ervaren. Dat er uiteindelijk twee ODB-adviezen zijn geformuleerd, heeft veel tijd gekost en zegt ook iets 
over de samenwerking binnen de groep.  

Het grote verschil is dat we niet met een vaste groep aan het werk gaan, maar iedere belangstellende 
mee kan doen. Zo hoeven we ook geen mensen uit te sluiten van deelname zoals dat wel het geval 
was in de vorige fase en halen we nog meer relevante input op. De wijze waarop we de sessie inrichten 
is ook iets anders. De methode van het vorige bureau gebruiken we nu ook niet, dus geen inzet van 
voor jullie bekende tools als context radar of empathy maps. We gaan gewoon aan de slag met de kaart 
op tafel! En natuurlijk zijn jullie ook van harte uitgenodigd voor deze sessies. We nodigen jullie ook uit 
om aan de hand van de Over-de-brugsessie in deze tussenfase je eigen advies aan te vullen. Wij 
zorgen er dan voor dat het advies mee gaat met het eindrapport naar het college en de raad. 

Waarom we in deze fase al nadenken over voorstellen en ideeën die een positief effect hebben op de 
leefbaarheid en niet de volgende fase? Aan het eind van dit onderzoek neemt de raad een besluit en 
moet duidelijk zijn wat de investeringskosten zijn voor elk alternatief. De kosten voor de ideeën en 



voorstellen die een positief effect hebben op de leefbaarheid maken daar onderdeel vanuit. In de 
gepresenteerde kostenraming per alternatief is nu voor elk alternatief een bedrag opgenomen voor de 
inpassing van het traject en het realiseren van adviezen/voorstellen uit het ODB-team. De kosten die 
nu in de kostenraming voor de Rembrandtbrug en Rietveldbrug-West zijn opgenomen, zijn gebaseerd 
op de Gildenbrug en Rietveldbrug. 

Als reactie op jullie bevinding dat er géén participatietraject heeft plaats gevonden rondom het 
alternatief Rietveldbrug-West is het goed om allereerst te benadrukken dat het participatietraject 
bestaat uit verschillende groepen en bijeenkomsten. Zo is er een adviesgroep waarin diverse 
belangenorganisaties zitten, zijn er ateliersessies waarvoor iedere betrokkene is uitgenodigd en is er 
een website waarop alle informatie wordt gedeeld. In de vorige fase was er ook een ODB-team, in 
deze tussenfase ook, maar met een iets andere aanpak zoals hiervoor beschreven. 

Tijdens de vorige fase zijn er, zoals bekend, twee nieuwe alternatieven bij gekomen, de 
Rembrandtbrug en de Rietveldbrug-West. Het alternatief Rietveldbrug-West was tijdens de 
behandeling in april 2019 al onderwerp van gesprek in de raad. De Rembrandtbrug was niet eerder 
besproken. In juni is uitgebreid gecommuniceerd over deze nieuwe alternatieven en ook zijn deze 
tijdens adviesgroepbijeenkomsten en de ateliersessies uitgebreid besproken.  

Het alternatief Rietveldbrug-West lijkt qua ontwerp op de Rietveldbrug (oostzijde RWZI). Ook qua 
inpassing was dit alternatief niet complex. Zowel het ontwerp als de effecten zijn daarom op hetzelfde 
niveau uitgewerkt als de alternatieven Gildenbrug en Rietveldbrug. Voor het alternatief Rembrandtlaan 
lag dat anders. Vanwege de complexe inpassing en ruimtelijke samenhang kon binnen de beschikbare 
tijd en middelen geen gelijkwaardige uitwerking plaatsvinden.  

De resultaten van alle vier de alternatieven zijn halverwege september gedeeld op de website en er is 
ruim de tijd geweest daarop inhoudelijk te reageren. Ook zijn de uitkomsten gepresenteerd tijdens de 
bijeenkomst voor omgeving & raad op 9 oktober jl. waar ook het ODB-team zijn adviezen heeft 
gepresenteerd. De uitkomsten van het onderzoek zijn nog steeds te vinden op de website, ook voor 
het alternatief Rietveldbrug-West. Er heeft dus wel degelijk uitgebreid participatie plaatsgevonden 
rondom het alternatief Rietveldbrug-West, maar het alternatief is niet behandeld tijdens de sessies van 
het ODB-team. De reden daarvoor is dat dit alternatief pas na de tweede ODB-sessie formeel 
onderdeel uit maakte van het onderzoek. Voor het ODB-team was op dat moment alleen nog een 
afrondende sessie voorzien. Qua planning paste het niet om daar alsnog mee aan de slag te gaan. 
Afgesproken is dat als de raad besluit dit alternatief nader te onderzoeken, er alsnog een ODB-sessie 
belegd zou worden.  

De raad heeft op 23 juni jl. besloten om voordat er een besluit over één van de vier alternatieven wordt 
genomen, de Rembrandtbrug gelijkwaardig uit te werken. Daar zijn we ondertussen mee gestart. 
Omdat het alternatief Rietveldbrug voor besluitvorming voldoende gelijkwaardig is uitgewerkt zal daar 
geen nadere uitwerking plaatsvinden. Wat resteert is dat er straks geen advies ligt van het voormalig 
ODB-team over het alternatief Rietveldbrug-West. Als projectteam vinden we dat jammer, net als jullie. 
Daarom hebben we jullie gevraagd om je eigen advies aan te vullen met de voorstellen en ideeën die 
jullie daarvoor hebben. Drie van jullie wonen in dat gebied en wij weten zeker dat jullie in staat zijn om 
met jullie gebiedskennis en ervaringen uit de ODB-sessies het advies nader aan te vullen. Mochten 
jullie dat fijn vinden, dan zijn we zeker bereid om hier met elkaar nog een avond voor te gaan zitten. 
Met jullie advies kan er straks op basis van voldoende gelijkwaardige informatie een weloverwogen 
besluit worden genomen. 

We hopen jullie hiermee voldoende duidelijkheid te hebben gegeven. Neem gerust contact op met [...] 
om een nadere afspraak te maken. 

Met vriendelijke groet, 
namens burgemeester en wethouders, 

[...] en [...] 
Projectteam Brug Woerden-West 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 



From:
Sent:
To:
Cc:

Subject: 

[...]
maandag 24 februari 2020 12:48:01
[...] griffie@woerden.nl
[...]

Re: Tussenfase Rembrandtbrug en vervolg ODB-team
Attachments: ODBteam reactie mailLH.docx

Goede morgen [omgevingsmanager];

bijgaand de reatie van de leden Antoon Janmaat, Dennis Hemmer, Theo Peters, Dirk Wiersma en Rixt Ypenga op je mail van 14 februari 
jl.
Hoe [...], [...] en [...] tegen je oproep aankijken is ons niet bekend.

Mede namens de dame en heren en met vriendelijke groet en in afwachting van je reactie;

Theo Peters

Dames en heren van de griffie;

onze reactie is zowel voor het projectteam als voor de raad bedoeld.
Wilt u er svp voor zorgen dat hij de raad bereikt.
Wij zouden het op prijs stellen als daarbij onze namen vermeld blijven.

Mede namens de dame en heren en met vriendelijke groet;

Theo Peters

Van: [..]
Verzonden: vrijdag 14 februari 2020 08:19
Aan: [...]
CC: [...]
Onderwerp: Tussenfase Rembrandtbrug en vervolg ODB-team 

Beste mensen,

Vorig jaar hebben jullie veel  tijd en energie gestoken in uiteindelijk twee adviezen, beide met veel waardevolle ideeën en voorstellen. Nogmaals 
dank voor jullie inzet. Met deze mail wil ik jullie informeren over het vervolgproces.

Raadsbesluit
De gemeenteraad hee� donderdag 23 januari jl. besloten om nog geen keuze te maken uit de verschillende alternatieven voor een brug, maar om 
als tussenstap eerst het alternatief Rembrandtbrug verder uit te werken. Het raadsbesluit betekent dat we de komende maanden het tracé van de 
Rembrandtbrug gaan verkennen en dit gelijkwaardig aan de andere alternatieven uitwerken. We streven ernaar om het onderzoek in mei af te 
ronden. De raad kan dan voor de zomer nog een besluit nemen over één van de vier brugalternatieven.

Par�cipa�e�en�vervolg�ODB-team
Net zoals bij de vorige alternatieven willen we de omgeving goed betrekken bij het onderzoek naar de Rembrandtbrug. Dat doen we grotendeels 
hetzelfde als bij de Gildenbrug en de Rietveldbrug. Ook in deze fase is er een adviesgroep, aangevuld met iemand namens de watersportsector en 
een vertegenwoordiging uit de wijk Bomenkwar er. Daarnaast organiseren we ateliersessies waarop we iedereen informeren en is er volop 
gelegenheid om over bepaalde onderwerpen in gesprek te gaan. Wat we niet doen is op dezelfde wijze het ODB-team voortzetten. Zoals iedereen 
weet is het proces, zeker na de zomer, niet heel soepel verlopen. Daar leren we van en kiezen daarom voor een iets andere aanpak, maar met 
hetzelfde doel voor ogen. Want ook bij de Rembrandtbrug zien we graag voorstellen van de omgeving om de lee�aarheid zoveel mogelijk te 
behouden. Op deze manier kan de raad straks een goede gelijkwaardige afweging maken. Concreet betekent dit dat de ateliersessies uit twee delen 
bestaan. Tijdens het eerste deel zullen we iedereen informeren over de stand van zaken en daarover het gesprek te voeren. Tijdens het tweede 
deel gaan we met de mensen die dat belangrijk vinden aan de slag met dezelfde thema’s als tijdens de ODB-teamsessies. Dat is dus geen vaste 
groep, dit kan verschillen per avond. Tijdens de eerste avond zullen we inzoomen op de knelpunten/zorgpunten die er nu al zijn en leven t.a.v. de 
Rembrandtbrug. Tijdens de tweede ateliersessie ze en we dit om naar concrete voorstellen. Op de laatste avond bekijken we of er gezamenlijk een 
advies namens de omgeving van de Rembrandbrug geformuleerd kan worden of dat er verschillende groepen een eigen advies willen uitbrengen. 
Uiteraard ligt de focus niet op het bedrijventerrein zelf maar op de woongebieden daaromheen.



Rietveldbrug-west
Het alterna ef Rietveldbrug-West is in het Over-de-brug-team niet behandeld. Alhoewel deze qua ontwerp en effecten voor deze fase voldoende is 
uitgewerkt is zijn hierover geen adviezen uitgebracht door het ODB-team. Met het raadsbesluit ligt de volledige focus op het alterna ef 
Rembrandtbrug. Toch is het jammer als er straks een eindrapport ligt bij de raad waarin alle alterna even gelijkwaardig zijn uitgewerkt maar er bij 
het alterna ef Rembrandtbrug-West geen ODB-advies ligt. Gezien jullie kennis van het gebied en het doel van het ODB-team wil ik jullie dan ook 
vragen om het ODB-advies aan te vullen met voorstellen die jullie zien bij het alterna ef Rietveldbrug-west. Als je daar zin en  jd voor hebt, stuur je 
voorstellen per mail naar mij toe. We zullen deze adviezen toevoegen aan de al beschikbare adviezen en publiceren.

Eerste�aterliersessie�Rembrandtbrug
Vandaag valt er bij bewoners uit het gebied een brief op de mat met daarin informa e over de door de gemeenteraad genomen besluiten en de 
eerste aterliersessie. De meesten zullen deze brief gewoon ontvangen, zo niet… de eerste aterliersessie zal volgende week woensdag plaatsvinden 
en start om 19:30 uur in de raadzaal van het gemeentehuis. Je bent van harte uitgenodigd. Aanmelden kan via deze link.

Heb je vragen? Bel/mail gerust!

Met vriendelijke groet,

[...]

Omgevingsmanager project Brug Woerden-West
www.brugwoerdenwest.nl 

[...]

De gemeenten Oudewater en Woerden werken samen.
De organisatie van Woerden werkt voor beide zelfstandige gemeenten.
Bezoek www.oudewater.nl of www.woerden.nl of bel 14 0348.

https://www.brugwoerdenwest.nl/Beheer/Formulierenmodule/1378556.aspx
http://www.brugwoerdenwest.nl/
http://www.oudewater.nl/
http://www.woerden.nl/


Aan: 

Cc: 

[...]
omgevingsmanager project Brug Woerden-west 
gemeenteraad gemeente Woerden 
overige leden voormalig ODB team 

Betreft:  mail LH 14 feb 2020 aan voormalig ODB-team 

Woerden, 22 februari 2020 

Beste [omgevingsmanager],

Naar aanleiding van je mail hebben wij overleg gehad. Omwille van de helderheid kiezen we ervoor gezamenlijk te 
reageren. 
Zoals bekend is het er, ondanks al onze inspanningen en de toezeggingen van de wethouder, niet van gekomen 
dat er ook voor de nu te onderzoeken varianten een ODB-team wordt ingesteld. 
Heel bijzonder dat hier de (negatieve) ervaringen van het projectteam zwaarder wegen dan de kwaliteit van de 
output. Maar dat terzijde. 
Teleurstellend is het dat, ondanks onze inspanningen en de raadsdebatten op dit onderwerp, er  geen 
participatietraject is voor de variant Waterzuivering-west. 

Inderdaad; door het ODB-team is dit alternatief niet behandeld; hij viel buiten de opdracht. Als hij wel aan de orde 
zou komen, zou er alsnog op geparticipeerd gaan worden, zo stelden jullie ons gerust. 

Nu de raad het raadsvoorstel heeft overgenomen zijn jullie tot uitvoering ervan over gegaan. 
Zonder ODB-team, maar erger, zonder participatie-inbreng van de bewoners uit de omgeving van deze variant. 
Het doet daarom goed te horen dat jullie een ODB-teamadvies op de variant Waterzuivering-west op prijs stellen. 
Alleen, het is niet aan een van ons om een bijeenkomst van een opgeheven participatieorgaan te organiseren. Het 
recht en de plicht tot initiatief daartoe is aan jullie voorbehouden. 
Voor ons is het niet een kwestie van zin en tijd. Als jullie ons oproepen; wij zijn tot inzet bereid. 

Het participatietraject Rembrandtbrug is nu van start gegaan middels de nieuwe aanpak.   
Voor de variant Waterzuivering-west is dat niet het geval. Echter; wij en onze achterban zijn bijzonder nieuwsgierig 
naar wat jullie onderzoek op dit traject heeft opgeleverd en wij vinden met hen dat deze variant niet zonder 
(omgevings)participatie naar de raad kan. 

Graag zien wij gebeuren dat er op initiatief van de gemeente een bijeenkomst belegd wordt waar de omwonenden 
van de Waterzuivering-west variant geïnformeerd worden.  
Dat daar een participatietraject op volgt zou een goede zaak zijn. Voor de bewoners van het buitengebied van 
Barwoutswaarder is Waterzuivering-west een wezenlijk andere situatie dan Waterzuivering-oost.  
(WZ-oost is al decennia lang de optie) 
De participatie-uitkomst van de Waterzuivering- oostvariant  kan en mag niet een op een overgenomen worden 
voor Waterzuivering-west temeer omdat deze verstrekkende, fundamentele en onherstelbare ingrepen in het 
landschap van Barwoutswaarder met zich mee brengt.  

In afwachting van jullie initiatief cq reactie; 

Dennis Hemmer 
Antoon Janmaat 
Theo Peters 
Dirk Wiersma 
Rixt Ypenga 
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